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Geacht college, 
 
Onderstaand ziet u een foto van de Bosscherweg afgelopen april ter hoogte van nr. 35, de 
camperplaats Papillon Maastricht. Deze camperplaats wordt het hele jaar door druk bezocht en bij 
het inrijden ontstaan de laatste tijd vaker gevaarlijke files zoals u op onderstaande foto kunt zien. 
Gevaarlijk omdat auto’s die de camperplaats niet als bestemming hebben, gaan inhalen. De 
gemiddelde camper heeft vandaag de dag een flinke lengte en dus betreft het inhalen ook een flinke 
afstand, al staan er slechts drie campers te wachten om in te rijden. Dit leidt op deze twee-
richtingsweg, waar men 60 km mag rijden, tot gevaarlijke situaties.  
 
1. Deelt u onze zorgen? Zo nee, waarom niet?  
2. Wat kan en wat gaat het college doen aan deze gevaarlijke situatie?  
 

Recent zijn er een aantal aanpassingen doorgevoerd aan de Bosscherweg. Zo is de snelheid van 
70 naar 60 km gegaan. Een petit comité van buurtbewoners in het Bosscherveld pleit al langere 
tijd om de snelheid naar 50 km te verlagen. Dit omdat het gebied een stuk drukker is geworden 
mede door de camperplaats die meer vervoersbewegingen met zich mee heeft gebracht. Denk 
aan het omkeren van campers en toeristen die wandelen naar de stad en terug (er is geen 
trottoir). Daar komt straks ook nog de fietsbrug vanuit Borgharen bij, die uitkomt op de 
Bosscherweg.  

 
3. Kunt u aangeven wat de fietsbrug vanuit Borgharen gaat betekenen voor de vervoersbewegingen 

op de Bosscherweg en dus de verkeersdrukte/veiligheid? 
4. Is er met alle nieuwe ontwikkelingen in dit gebied een visie omtrent het waarborgen van de 

verkeersveiligheid? Zo ja, zou u deze kunnen toelichten?  
5. Zou de stadsdeelwethouder of wethouder mobiliteit een keer in gesprek willen gaan met het 

petit comité van buurtbewoners en de situatie ter plekke bekijken? 
 

 
In afwachting van uw antwoord, 
 
Mat Brüll 
Luc Schoonbrood 
CDA Maastricht  
 



 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 


